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Pamatujete, když začala válka na Ukrajině, jak naše vláda vyhlásila, že
se odstřihneme od ruských energií? Posílíme vazby s arabskými
zeměmi, které jsou naprosto v souladu s evropskými hodnotami.
Obzvlášť Saúdská Arábie a další tamní diktatury. Ve spolupráci s
partnery rozšíříme ropovody a plynovody ze Západu, Evropská komise
nám na to půjčí peníze, i úrok bude nesmírně výhodný a zloduch Putin
bude mít utrum, protože Rusko je to největší zlo.

Myslím, že Lipánkovi to ještě nedošlo a většině libtardů také ne, ale
dovolte mi Vidlácky konstatovat, že ropu a plyn nám nově mají dodávat
přesně ty země, které teď jásají nad mrtvolami izraelských vojáků i
civilistů. Klíč od naší energetické bezpečnosti jsme dali do rukou
režimům, proti kterým je ten ruský naprostý čajíček a postavili jsme se
na stranu Izraele, který je miliardou muslimů nenáviděn do nejhlubšího
pekla. Pěkně nám ty evropské hodnoty vyšly, moc pěkně.

Vsadím se, že na vládě tohle ještě nikoho ani nenapadlo. Naštěstí mě
všichni čtou (dokonce i Milka mě donedávna prokazatelně četla), takže
se ráno trochu povzdělají.

S Ruskem jsme si zničili vztahy, odpálili jsme si plynovody, pustili se s
nimi do války, uráželi jsme je, posílali je do Asie, oblíkali si správná
trička a stáli na té správné straně, protože Rusko a jeho suroviny přece
nepotřebujeme. Máme Araby. Tedy měli jsme je. Až do neděle. Včera
jsme se postavili na správnou stranu, nasvítili Petřín a vyvěsili správné
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vlajky… Nechcete se někdo zeptat Fialy, kde teď budeme brát ropu a
plyn? Nějak nevím, jestli ustojíme tolik dobra. Úplně vidím katarského
šejka, jak se ptá Lipánka, jestli ještě pořád podporujeme Izrael…

Jo, když nevezmete menší zlo, tak vyhraje to větší… Ono to platí i v
geopolitice. Nechtěli jsme se dohodnout s Ruskem, jakýkoliv ústupek
byl nemyslitelný, tak jsem zvědavý, jak teď budeme stejně zásadoví i
vůči Arabům… To budou statusy na fejsbůk… „odstřihli jsme se od
teroristických energií ze Saúdské Arábie.“ Lipánek teď jede na nějaké
turné po tamějších zemích. Jsem zvědavý, jestli se vrátí celý, nebo jen
jeho hlava.

Izrael z vnitropolitických důvodů nemá jinou možnost, než eskalovat
válku. Kdyby to neudělal, tak se může rovnou rozpustit a odstěhovat na
Sibiř. Evropská unie nemá jinou možnost, než odsoudit hamásovské
násilí na civilistech, jinak bychom porušili i ty nejzákladnější principy
naší civilizace. Muslimský svět nemá jinou možnost, než být ostře
protiizraelský, protože žádný arabský vládce nemůže říct, že Židé jsou
také lidi. V tomto se Írán neliší od Saúdů.

Kolik muslimů žije v EU? Jak blízko je z Mollenbecku do evropského
parlamentu a centrály NATO? Kolik muslimů žije v Kolíně nad Rýnem?
Kolik jich žije v Paříži? Jaký budou mít názor na bombardování Gazy?
Tamní civilisté totiž nemají kam utéct. Jednak je nepustí jejich
oblíbení teroristé bojovníci za nezávislost, jednak je nepustí jejich
oblíbení nepřátelé na druhé straně zdi.

Ve Francii je snad šest milionů muslimů. V Německu ještě víc. Kolik z
nich je radikalizovaných? Víc než stíhají tajné služby uhlídat. Když teď
Hamás předvedl perfektně naplánovanou a koordinovanou akci,
myslíte, že ti evropští nejsou koordinovaní? Myslíte, že nejsou
namotivovaní?
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Zbraně, které mohly Němce, Francouze a Holanďany ochránit před
muslimským terorem, ty shořely na Ukrajině… Když pár desítek
Hamasáků dokázalo udělat neuvěřitelnou spoušť v militarizovaném
Izraeli, jakou spoušť by dokázali udělat teroristé v dokonale
demilitarizované Evropě?

Útok Hamásu začal na 50. výročí války v Jom Kipur a také v den
Putinových narozenin… Nic lepšího si nemohl přát.

Vítkovi Rakušanovi to myslí pomalu, co myslíte, udělá ještě nějaký
tweet, jak musíme přijmout třicet tisíc muslimských běženců a že je to
pro nás příležitost? Všichni jsme viděli, jak muslimové v Berlíně slaví s
palestinskými vlajkami, rozdávají koláčky…

Pojďme si to shrnout… Dodali jsme zbraně na Ukrajinu a ony
metastázovaly do pásma Gazy a nejspíš i k Hizbaláhu. Izrael nebude
schopen žádné chirurgicky přesné vojenské operace, spíš to bude
stejně brutální vraždění, jaké předvedli hoši od Hamásu a jaké vidíme
tam na Donbasu. To spolehlivě naštve miliardu muslimů po celém
světě, z nichž miliony máme přímo v EU, protože přece nejsme
xenofobové a rasisti. Carolla Rackette je teď právě ještě převáží přes
Středozemní moře a Frontex jí asistuje.

Ti muslimové, co nejsou v Evropě, ti nám zase dodávají ropu a plyn,
které přece nepotřebujeme z Ruska.

Není žádná síla, která by to násilí mohla zastavit. Rusové a Ukrajinci
spolu alespoň jednali, ale tihle spolu jednat nemohou a nebudou.

Izraelské vrtulníky padají z oblohy stejně snadno, jako ty ruské,
izraelské tanky hoří stejně dobře, jako ty německé. V přímém přenosu
teď také uvidíme, k čemu jsou henty F-35ky. Izrael už je má… nebo už
možná nemál… Miliardy peněz investované do zdi, palpostů, kamer,
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senzorů, protiraketových systémů… to všechno byly vyhozené peníze.
Válkou na Ukrajině začalo celé zbrojení zase znova. Vyhrávají drony a
koordinace…

Dám dneska poslední dobrou radu našemu Blyštivému Péťovi:

Péťo, máš poslední příležitost si vzpomenout na kauzu Dozimetr,
rozkmotřit se s Vítkem, položit vládu, odstoupit a utéct (i s nasbíranými
penězi pro barmské ženy) co nejdál od politiky. Už brzy ti Scholz v
Německu nebude brát telefon. Jana Kunšteková má na
Litterate výborný článek o tamějších zemských volbách. Olaf bude mít
svých starostí dost. Už včera byli všichni libtardí papalášové docela v
šoku, když viděli, jakou má jejich kulturní obohacení radost ze
zmasakrovaných těl německých tanečnic. Macron na tom bude dost
podobně. Tomu hořely ulice i bez války v Izraeli.

Kolektivní Biden ti také nejspíš řekne, ať si s tím nadělením nějak
poradíš. Že jsi sice dva roky dobře sloužil, ale teď už to neplatí, protože
se situace změnila. Vztahy s Izraelem jsou pro USA stokrát důležitější
než vztahy s Ukrajinou… o České republice ani nemluvě.

Nechtěl bych být v kůži nejméně oblíbeného premiéra v historii naší
země, kterak si musí poradit s krizí, na kterou poslední dva roky sám
zadělával, protože musel zastávat nejvyšší evropské hodnoty.
Připomeňte mu na fejsbůku ty jeho povolební spoty o tom, jak dělá
správné kroky při jeho ropné diplomacii. Připomeňte mu ty spoty, jak je
pro nás migrace příležitost. Připomeňte mu to jeho odstřihávání od
ruských energií, které ho teď donutí být buď na straně Arabů, nebo
bude muset dolejzat za Putinem. Tohle všechno se nemuselo stát.
Stačilo, být jako Orbán. Ten může mluvit o stejném míru jako před
rokem. A uchovat si střelivo, kdyby se zhoršila situace na maďarských
hranicích.

https://web.litterate.cz/zemske-volby-v-bavorsku-a-hesensku-prinesly-debakl-stran-spolkove-semaforove-koalice/
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Připomeňte chciválkům jejich militantní postoje, které nám vyprázdnily
sklady tak moc, že jsou nedostatkové i náboje pro myslivce.
Připomeňte jim, jak jsme je varovali před dodáváním zbraní na
zkorumpovanou Ukrajinu… že se dostanou do ruky lidem, kteří jsou
ještě stokrát horší než mongoloidní hordy z Moskvy. Rusové nad
mrtvými těly netančí… Připomeňte jim, že jsme varovali před
propagandou o Ukrajinském vítězství a díky tomu zahynuly statisíce
Ukrajinců… Mimochodem… jak se asi bude tvářit půl milionu Ukrajinců
u nás, až zjistí, že jim naše média lhala a naše pomoc končí, protože
děda Biden už má jiné a horší starosti?

Zkrátka a dobře… Fialo, máš možná poslední příležitost odstoupit a
vyváznout…

Přijímání muslimských migrantů právě skončilo. Diverzifikace
dodavatelů uhlovodíků skončila. Iluze o multikulti skončily. Ke třem
miliardám nepřátel v BRICSu si přidejte ještě miliardu muslimů. V
podstatě bych se ani nedivil, kdyby už nebyly ani žádné eurovolby a
pokud budou, nebude se dát jezdit na zasedání do Brusele. Zbraně
nejsou, hospodářství je v recesi kvůli emisním povolenkám a zavřeným
elektrárnám v Německu. Dost pravděpodobně začíná další pořádná
válka přesně tam, odkud k nám měla téct ropa a plyn. Díky této válce
se změní k horšímu válečná situace na Ukrajině. To dost změní nálady
ukrajinských uprchlíků u nás. Přijdou o iluze, že vyhrají…

Tohle všechno má Péťa na triku, protože se dva roky staral, aby žádný
z jeho činů, který toto umožnil, nebyl zapomenut. Postaral se, aby se
pochválil za všechno, co teď vyhřezne. Stačí si projet jeho fejsbůk.

Má poslední příležitost vyváznout bez ztráty kytičky (a majetku). Za
měsíc to už to zřejmě bude o dost horší. Rozumný člověk by teď dělal
vládu národní jednoty, mobilizoval žalostné zbytky našeho národního
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hospodářství, snižoval ceny energií, ukončoval lipskou burzu i grýndýl.
Země, která si sama dobrovolně vypnula své jaderné elektrárny, ta si
žádnou milost totiž nezaslouží.

Dneska jsem doplnil sklep bramborami a navozil ještě nějaké palivové
dříví…

PS. Stačil jeden Hamás a je Fico po pěšině. Pochybuju, že Pellegrini v
této situaci vleze do koalice s nebinárním Šimečko, které se těšilo na
kulturní obohacení, v migraci vidělo příležitost a podporovalo
odzbrojení Slovenska.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí a podpořit
vlastní národní občanskou společnost, prosím pošlete dar Institutu
českého venkova. Každý kdo pošle dar alespoň 350,- Kč, může si na
oplátku vyžádat knihy, trička nebo placky z nabídky.

Log in to post comments

Komentáře

Sluníčkáři všech zemí, kde…

Sluníčkáři všech zemí, kde jste? Buďte rádi, že jste nejeli na festival
nedaleko pásma Gazy, kde byli zmasakrováni stejní sluníčkáři z
různých koutů světa, kteří nikdy nezažili nic horšího než ztrátu mobilu
nebo zklamání z lásky... A teď je vozí zmasakrované jako trofeje svého
boje. A to všechno proto, že svět řídí zmetci, kterým uvěřili mladí
blbouni. Stejné blbouny máme dnes ve vládě. Skvěle to napsal J.
Kulhavý (viz níže).
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Drzost mládí a politika
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Jindřich Kulhavý: Drzost mládí a politika 9. října 2023 👉
@cz24news

ČESKO: Prosazování mladých do politiky má své důsledky.
Arogance a drzost nastupující generace, jejíž příchod do určitých
sfér byl dříve brzděn z důvodu jejích minimálních zkušeností,
nedostatečných znalostí a omezené schopnosti sebereflexe a
sebeovládání, jsou prostě překážkou k vykonávání nejen
vysokých ústavních funkcí, ale často způsobují problém i ve
vedení velkých společností. Přestože se na první pohled může
zdát, že dravost mládí vede k progresu, ve skutečnosti způsobuje
často více problémů než užitku.

Ukázkou toho, že mládež do vedení nepatří, je vojsko. Postupné
získávání ,,frček“ zajišťuje časovou posloupnost ve služebním
postupu. Generálové a admirálové byli vždy vyššího věku a měli
tak možnost získat dlouholetou praxi, naučit se taktice a strategii.
Politika by se z toho měla poučit. K čemu jsou ani ne třicetiletí
poslanci rozhodující o budoucnosti státu, když dosud nepoznali
zodpovědnost v péči o rodinu, děti, bydlení. Získáním
vysokoškolského diplomu, někdy ani to nestihli, přičemž pravdou
zůstává, že ani lejstro z vysoké nezaručuje dostatečně vysoké IQ,
nikdo moudrosti nedosáhl. A to spoluvést stát vyžaduje daleko
více, než se naučit hezky mluvit, slušně vypadat a být na pohled
zajímavým. Což je strategie například Pirátů tvrdících, že přináší
pokrok. Tendence naplňovat politické sféry mládeží je
celoevropská. Přitom mladý člověk by měl být v parlamentech
vzácnou výjimkou, protože dospívání v této sféře prostě probíhá
mnohem pomaleji než to fyziologické. Dokladem toho je
Stropnický junior, který ve své době škodil neskutečně, aby po 10
letech od té doby překvapoval daleko vyspělejšími názory.
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Chlapec a dívka mohou teoreticky zplodit dítě ve 14 letech věku,
ale i v osmnácti to začne být aktuální téma pro minimum z juniorů
a až o něco později jsou schopnými být skutečně samostatnými a
plnohodnotnými rodiči bez obav, že se nedokážou o vlastní
potomky postarat. Na rozhodování o celé společnosti však mají
dalších 20 let čas, protože až v průběhu této doby pochopí
všechna zákoutí a strasti života. Proto tvrdíme, že limit na
možnost být zvolen ministrem, poslancem či senátorem by měl
být stanoven mnohem přísněji a výše, než je tomu nyní, případně
by se měl trend přesouvání nedostatečně vyspělých jedinců do
politiky přibrzdit.

Důkazem o pravdivosti výše uvedeného je nejen většina Pirátů,
jejichž působení na postech ovlivňujících život v České republice
hraničí se živelnou katastrofou, ale i mnozí další. U některých
tomu nebrání ani věk, takový Hřib se musel jako škůdce narodit.
Destrukce pražské dopravy pokračuje a záměrné snižování
průjezdnosti metropole vedené vesnickým balíkem neschopným
pochopit, že zúžení komunikace ze dvou na jeden pruh na
frekventovaném místě vytvoří špunt, který ničemu, tedy ani
ekologii nepomůže, je v plném proudu. Právě Piráti a
,,progresivci“ z malých, a jinak bezvýznamných uskupení sedící
na magistrátech, ukazují neochotu vnímat velkoměsto jako živý
organismus, který potřebuje mít průchodné tepny. Ideologicky
pomatení Piráti, jakožto odnož stejně destruktivních Zelených,
jsou skutečnou hrozbou pro Evropu.

Dalším úkazem jsou naši mladí poslanci a ministři. Jak může vést
diplomacii Pirát Lipavský s mlékem na bradě, když umění
mezinárodních styků a jednání se kdysi učili politici dlouhé roky a
získávali ostruhy postupně? Kdo kde vyhrabal Pekarovou
Adamovou do té doby sedící někde v kancelářích mobilního
operátora, aby ji po pár ,,měsících“ umístil do vedení ambiciózní
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strany a katapulotoval do nejvyšší politiky? Přitom něco tak
pitomého a hloupého se jen těžko najde. Tady je třeba se trochu
zastavit. Marketéři a mediální poradci musí mít z Pekarové
Adamové osypky. Jediným jejím pozitivem je klidné vystupování.
Přestože se na její hlavu snáší oprávněná kritika, při dalších a
dalších jí reprodukovaných pitomostech je stále v pohodě a dále
si jede svou. Svetry pro všechny v zimě jako řešení energetické
krize se staly legendou, nyní zase její obhajoba snižování
důchodů vysvětlená jejich zachováním pro budoucí generace,
přičemž ignoruje skutečnost, že sociálními odvody si je
předplácíme, nejnověji boj za zkrácení mateřské. Poslední téma je
zvláště ožehavé, protože MPA děti nemá, dala přednost kariéře a
hovoří o něčem, o čem nic neví. Ostatně jako skoro pokaždé. Lze
to vnímat jako drzost, aroganci, hloupost až tupost, nezkušenost,
prostě jak chcete, jisté však je, že Pekarová Adamová daleko, a ne
jediná, přeskočila několik vývojových bodů a je na místě, které jí
nepřísluší. Navíc je li někdo blbka, ani věk nepomůže. Šabatová,
Němcová či Černochová o tom mohou napsat knihu.

Mohli bychom nyní jmenovat mnoho dalších, namátkou
Zdechovský, Peksa, Kolaja, Michálek, Bartoš, Novotný,
Richterová, Pikal, Scheinherr, Feri, Kolář a většinu juniorek z řad
politických subjektů. Jejich jednou společnou vlastností je
ideologická tvárnost. Proto byli vybráni, zpracováni a dosazeni
systémem, který ovládají starší matadoři potřebující mít dostatek
sluhů vytvářejících vhodné prostředí pro ovládnutí nás všech. Tím
jsme si konečně vysvětlili omlazování politické i firemní sféry.
Vládci nepotřebují zkušené harcovníky schopné vzepřít se,
používat logiku a mající povědomí o skutečných problémech. Tzv.
progresivita či pokus o ni jsou jen zástěrkou pro zajištění
možnosti manipulovat s nejvyššími funkcemi, s jejich přístupem k
vládnutí a k vytěsnění těch, kteří dříve zasedali v radách starších,
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představovali seniorský management a brzdili praxí nepodložené
nadšení pro změny. Starší generace se snad poprvé vzdává bez
boje práva využití všeho toho, co se naučila, co zná a umí. A
společnost na to doplácí.

AUTOR: Jindřich Kulhavý

 
 

Log in to post comments

Včera

jsem viděl toho hajzla Fialu v televizi, kde řekl: ,, My, jako vláda jdeme
do druhého poločasu a máme dobré skóre...!" Ten kokot je samolibější
ještě více než starý tatíček Klaus. Ovšem, s tím rozdílem, že Klaus má
nepřehlédnutelnou inteligenci, což se o Fialovi říci určitě nemůže.
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Přečíst si tento článek…

Přečíst si tento článek nepomůže k tomu, aby se jim rozsvítilo v jejich
hlavách. Stačí si přečíst diskuzi z minulého dne. Část z nich začne
chápat co je to za sebranka až ovládnou muslimové Evropu, což
nebude trvat až tak dlouho. Někteří to nepochopí ani potom.
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Příčiny a následky.

Tvé účelové svádění úvah o chápání nebo nechápání je celkem
průhledné.

Že následky muslimské invaze do Evropy budou katastrofální, tak to
víme (témeř) všichni. Ale že jednou z hlavních příčin, hned po
americkém exportu demokracie po světě, je Izrael a jeho dobyvačná
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politika, to už všem tak jasné není.

A ještě méně lidí ví, že izraelská podpora exportu muslimů do Evropy
je účelově podporovaná. Jednak pro odvracení evropských pohledů na
izraelské lumpárny, a také pro větší evropské sympatie s izraelskou
genocidou původního arabského obyvatestva.

Log in to post comments

Genocida.

V roce 1948 bylo 700 000 Palestinských uprchlíků.( Na územích pod
kontrolou Izraele) Po více než 70 leté Izraelské genocidě jich zbylo
pouhých 5 600 000. Fuj to je hnusná genocida.

A přitom Palestinci jsou velmi milí a přátelští lidé. Do té doby, než se
nastěhovali do Libanonu, byl tento stát nazýván Švýcarskem Orientu.
Po příchodu Palestinců tam byla občanská válka. Ta už sice skončila
ale Libanon už v žádném případě nelze nazvat Švýcarskem Orientu.

Také Jordánsko oblažili svou návštěvou v hojném počtu ti milí
Palestinci. Když už tito hosté začali přerůstat přes hlavu svému hostiteli
Jordánskému králi Husajnovi, tak jich něco mezi 5-10 tisíci jeho
armáda pobila a další část šla svou přítomností oblažit jiné země
zbytek už se umírnil.

Kromě Palestiny jsem žádné vyhánění muslimů občany jiné víry
nezaznamenal. To že se muslimové zdatně masakrují mezi sebou to jo,
ale jinak muslimové masakrují a vyhánějí Židy a Křesťany. A i v té
Palestině to nebylo tak že Židé jen tak mírnix tírnix začali vyhánět
Palestince, ale Arabové nerespektovali rozhodnutí OSN o vzniku státu
Izrael, a s ještě nevzniklým státem začali válčit, no a když začali Židé
vyhrávat, tak Arabské obyvatelstvo raději prchlo, i když část zůstala a
žije v Izraeli dodnes.
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Log in to post comments

Co na to jelen "Zlaté parohy"?

Jo, jo, s tou Palestinou a Židy to je jako v pohádce O Smolíčkovi :
„Smolíčku, pacholíčku, otevři nám svou světničku, jen dva
prstíčky tam strčíme, jen se ohřejeme... A po 30 letech žádná
Palestina, ale Izrael a z původních obyvatel jsou uprchlíci.

Log in to post comments

No jo. Arabúm se vůbec…

No jo. Arabúm se vůbec nelíbilo že v dané oblasti přibude Židů a že
dokonce budou mít vlastní stát a tak hned jak OSN Izrael odkleplo
v určitých hranicích, tak začali Arabové válčit a válku prohráli no a
Izrael posunul své hranice a jak už to po vyhraných válkách bývá
rozloha Izraele se zvětšila.

No a potom následovaly další války a po každé Arabové prohráli a
Izrael byl větší.

Výjimkou bylo, když byl v Egyptu prezidentem Anvar as-Sádát, ten
s Izraelem neválčil ale jednal a dosáhl mírové dohody i určitých
územních zisků. To se ale Arabům nelíbilo, a tak jej zavraždili v přímém
přenosu a Egypt byl na dlouhou dobu vyloučen z arabských organizací.

Průměrný počet slepic: 2.1 (9 hlasů)

Log in to post comments

cc

jenže všechny ty války rozpoutal Izrael 

Průměrný počet slepic: 3.8 (4 hlasů)

Log in to post comments
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Myslíš? Tak mi popiš tu tak…

Myslíš? Tak mi popiš tu tak zvanou Jomkipurskou válku. Tam je to
jednoduché a jednoznačné. Vznik těch složitějších příčin jiných válek
nežádám.

Průměrný počet slepic: 2.8 (9 hlasů)

Log in to post comments

Palestina - Freud

Vytahoval jste se tu, že byste musel mluvit celé hodiny, kdybyste chtěl
říct o Palestině a Izraeli všechno co víte, ale neznáte ani základní
fakta. 

Bez emocí :
 Nechám stranou náboženský, národnostní a rasový pohled.  V roce

1947 rozhodla OSN o přidělení  části  území Palestiny Židům. 
Rozhodnutím OSN v 1947 připadlo 54 % území Židům, kteří utvořili 1/3
obyvatelstva (před válkou jich bylo jen 11%), zatímco Arabům, kteří
tvořili 2/3 obyvatelstva, bylo určeno 46 % území. Už tehdy byla
založena velká nespravedlnost a nepřátelství.   

Jak si izraelci vážili celosvětové velkorysosti je vidět na včerejších
mapkách, které sem dal Ethanol. Ta poslední ukazuje přibližně
současný stav. 

Izrael je militantní stát, dokazuje to celou svou krátkou historií od roku
1948, kdy vyhlásil nezávislost. 

 Není třeba chodit 2 tis. let zpátky, kdy Izrael  ani neexistoval. Po 2. SV
se teprve formoval z židů roztroušených po světě. Nejen, že
 neustálými napadeními ukrádal z palestinského území kus po kousku,
ale i území, která mu dodnes nepatří, obydloval a vyháněl původní
osídlence.  Máte pravdu - genocida. Udělal Palestincům ze života
peklo. I proto je svět  rozdělený  v názorech na jejich  agrese a
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válečnictví, někteří ještě moc dobře vědí co v tomhle případě
znamená,  když  se použije eufemismus  "ne/morální." 

  

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.9 (12 hlasů)

Log in to post comments

Alice souhlas

Existuje židovský názor, že ve vytvoření židovského státu se projevila
božská vůle. Na krátkou dobu se sblížily sovětské a americké zájmy,
aby se v OSN prohlasoval vznik státu Izrael. Načež se opět a
definitivně rozešly.  Na podzim 1948 propukl v SSSR s plnou silou
antisionistický postoj.

Když se Palestina dostala v květnu 1947 poprvé na pořad jednání
OSN, Andrej Gromyko, náměstek ministra zahraničí SSSR, vyvolal
překvapení svým vyhlášením, že jeho vláda podporuje vytvoření
židovského státu. Při rozhodujícím zasedání Valného shromáždění dne
29. listopadu hlasoval ve prospěch izraelských zájmů celý sovětský
blok. Obě delegace, sovětská i americká pak spolu úzce
spolupracovaly na časovém rozvrhu stažení Britů z Palestiny. Ale to
nebylo všechno. Když Izrael vyhlásil dne 14. května 1948 nezávislost a
prezident Truman ho okamžitě uznal de facto, Stalin udělal ještě krok
navíc a o necelé tři dny později ho uznal de iure. Možná nejzávažnější
ze všech rozhodnutí učinila československá vláda, která na Stalinův
příkaz prodala novému státu zbraně. Na letecký přesun zbraní do Tel
Avivu bylo vyčleněno žatecké letiště.
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Britský mandát měl skončit až 15. května. Ale již začátkem dubna
dospěl sionistický lídr Ben Gurion pravděpodobně k nejtěžšímu
rozhodnutí ve svém životě vůbec. Vydal organizaci vojenské Hagana
rozkaz k ofenzivě, jejímž cílem bylo propojení různých židovských
enkláv a vytvoření kompaktního území z těchto enkláv přiřknutých
Izraeli plánem OSN. Hazardní tah mu vyšel téměř dokonale. Židé
obsadili Haifu. Otevřeli si cestu do Tiberiady a do východní Galileje.
Zabrali Safed, Jaffu a Akko. Vytvořili základ izraelského státu a v
podstatě vyhráli válku předtím, než začala.

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4.8 (5 hlasů)

Log in to post comments

Děkuji za doplnění Inzo

Mnoho z toho, co píšete, bych si musela dohledávat (vím,  že jako
první podepsali USA a SSSR, o našich zbraních a znám i souvislosti s
Brity, ). Díky za detaily.    

Původně jsem chtěla napsat jen pár fakt s  odrážkami, protože pár dní
už tu čtu emociální mimoňské výlevy tohohle nicka. Kdyby aspoň
nenapadal ostatní, že oni nic neví, zatímco on by mohl mluvit celé
dny.... Nad lží už se sice dneska  ani nepohoršujeme, ale jsou situace,
kdy by i největší lhář měl  vážit slova v úctě ke zničeným lidským
životům a  pohromě, kterou válka přináší.    

A ještě úplně OT -  někde jsem ráno četla článek o tom, že Rumuni
odmítli vpustit Zelenského do jejich Parlamentu.  Nějaká jejich
poslankyně vyhrožovala, že jestli ho tam pustí, pronese ostudný projev
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na jeho konto.  Teď se mi tomu nechce věřit :-)  Bohužel jsem si to
neuložila a pak už jsem to nenašla.  Nečetl jste to? 

Přeji Vám i ostatním dobrou noc

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 5 (3 hlasů)

Log in to post comments

Víc jsem nenašel :-)

Prezident Volodymyr Zelenskyj zrušil svůj projev v rumunském
parlamentu, kam měl zavítat 10. října. Rumunská média naznačila, že
projev byl zrušen kvůli "poslancům s proruskými sympatiemi" v
rumunském parlamentu.

Podrobné informace: Jak známo, Zelenskyj přijel na svou první oficiální
návštěvu Rumunska a 10. října se již setkal s prezidentem Klausem
Iohannisem.

Setkání s předsedou Senátu a prozatímním předsedou Poslanecké
sněmovny je naplánováno kolem 16:00.

V 17:00 měl Zelenskyj přednést projev v parlamentu, ale tisková služba
Poslanecké sněmovny oznámila, že "společná schůze Poslanecké
sněmovny a Senátu byla zrušena z důvodu žádosti prezidenta
Ukrajiny", aniž by poskytla jakékoli vysvětlení.

Novináři spekulovali, že toto rozhodnutí mohlo být učiněno kvůli
možným pokusům o narušení projevu ze strany poslanců s "proruskými
sympatiemi".
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Večer se má Zelenskyj setkat s rumunským premiérem Marcelem
Ciolacuem.

Ciolacu již dříve uvedl, že do Kyjeva odcestuje, aby uzavřel jednání o
dalším vývozu ukrajinského obilí do Rumunska.

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 4 (1 hlas)

Log in to post comments

Aha

tak to bude nejspíš ono, jen jsem to nejspíš četla na nějakém
"obskurním" webu  v trochu jiném podání :-). Ruku do ohně bych za to
nedala, ale mám dojem, že titulek byl něco jako "Zelenského nepustili
do Parlamentu".  To už je jedno, hlavně, že se to stalo, už jsem
pochybovala, jestli nemám i politické sny :-))

Tak dobrou :-)

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 5 (3 hlasů)

Log in to post comments

Alice, našla jsem to - pošlu…
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Alice, našla jsem to - pošlu to do dalšího tématu Vidláka. To by si měla
přečíst naše vláda se všemi svými voliči-blbouny.

ztráta času
nic moc, ale zítra příjdu zas
kvůli tomu sem chodím
slušně zaražené vidle
autor je bůh
Průměrný počet slepic: 5 (2 hlasů)

Log in to post comments

Děkuji Májo

budu zvědavá, jestli to bude ta "moje verze" :-)  Už musím opravdu
končit. Dobrou noc i Vám

Průměrný počet slepic: 5 (1 hlas)

Log in to post comments

Píšete: Vytahoval jste se…

Píšete:

Vytahoval jste se tu, že byste musel mluvit celé hodiny, kdybyste chtěl
říct o Palestině a Izraeli všechno co víte, ale neznáte ani základní
fakta.

Ale já se nevytahoval tím, že všechno o této oblasti znám, jen jsem
chtěl říci, že popsat realitu dané oblasti není jednoduché a bez určitého
zjednodušení se neobejdeme, pokud nechceme napsat tlustou knihu.

Píšete:
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Rozhodnutím OSN v 1947 připadlo 54 % území Židům, kteří utvořili 1/3
obyvatelstva (před válkou jich bylo jen 11%), zatímco Arabům, kteří
tvořili 2/3 obyvatelstva, bylo určeno 46 % území. Už tehdy byla
založena velká nespravedlnost a nepřátelství.  

Už se ale nezmiňujete že Arabové se předtím do správy oblasti
nezapojovali a Židé ano, takže si vyjednali víc a taky že většina rozlohy
která připadla Židům byla poušť.

Píšete:

Není třeba chodit 2 tis. let zpátky, kdy Izrael  ani neexistoval.

Izrael neexistoval po dobu těch 2000 let ale existoval předtím.
Palestina jako stát neexistovala nikdy. Před vznikem Izraele to bylo
Britské mandátní území předtím součást Osmanské říše atd.

Píšete:

 Bez emocí.

Já bych přece jen něco emocí přihodil. Zajímavé je že my křesťané
(Teď nemám na mysli náboženství ale křesťanskou kulturu která
vznikla na té Židovské) Tak moc fandíme muslimům, kteří námi
pohrdají a chtějí nás jen jako otroky. Například Kosovo, teď Izrael,
muslimští běženci, které volně necháme proudit do Evropy Turci naši
spojenci v NATO. Zcela vážně se už těším až zemřu a přeji vám všem
kdo tak moc bojujete za práva muslimů, aby jim nebyl zkřivený ani
vlásek abyste si jejich přátelství až ovládnou Evropu hodně dlouho
užili.

Všem vám přeji dlouhý život.

Jo a zítra bude hezky a já mám hodně práce, tak tady zdatně kritizujte
Izrael a buďte hodní na muslimy, oni vám to jistě oplatí. Já se
nezůčastním.
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Už mě nebavíte

Nebojuji za žádná práva muslimů ani nikoho jiného. Max. za pravdu a
za mír.  Víc, než  výsledek myšlení z vás mluví  ideologie. Všichni
známe státy po celém světě, které považují války za hlavní cíl
své existence.  Ani tisíc lží je z toho nevyviní. 

Log in to post comments

Móóóóc pěkný článek Vidláku

Jen škoda, že to  není nějaká fantasy, ale že to je pragmatický popis
gigantického průseru, který se na nás řítí.

K čemu nám je profesůrek politologie ( mám chuť  použít zcela jiný
výraz, ale nechci  tady být sprostý) , který nedokáže odhadnout zcela
reálný  scénář s alespoň malým předstihem ? 

Odpověď: aby tady pojebal úplně vše, co pojebat  lze ... 

Jen doufám, že to co mu radí Vidlák ( okamžitě stáhnout ocas mezi
nohy a zmizet ) nestihne. Protože za škody, které v ČR i ve světě 
napáchali musí nést plnou zodpovědnost. 

Log in to post comments

Oni si ten úprk už jistě natrénovali...

Oni ještě budou kolem sebe kopat a škodit, ještě "musí" přijmout 30
tisíc muslimských migrantů (ke kterým nás Rakušan zavázal, a které
pak odtud nikdo nedostane), zrealizovat okupaci, oholit na
kost národ..., a až jednoho dne zavřou kohouty a nebude se topit,
protože nebude kde brát a všichni se na nás vykašlou, tak se
zdejchnou. Miliardičky, které nikdo neměl pod kontrolou, a které lítaly
pro Ukrajinu, přijdou vhod.
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Průměrný počet slepic: 5 (22 hlasů)

Log in to post comments

Jste pro Hamás nebo pro Izrael?

Boris Rozin: Jste pro Hamás nebo pro Izrael? 10. října 2023👉
@cz24news

PALESTINA/ISRAEL: Nečekaný útok bojovníků palestinské
organizace Hamás, jimž se výpadem z pásma Gazy podařilo
vytlačit mnohem lépe vyzbrojenou a vybavenou izraelskou
armádu (IDF) na vzdálenost několikanásobku rozlohy Gazy,
vyplavil do českého internetu vlnu nenávisti, která veřejným
prostorem tekla naposledy při volbě prezidenta republiky. Řada
našich spoluobčanů dává najevo sympatie k jedné z válčících
stran a nenávist jejich protivníkovi tak intenzivně, že je možné
jejich projevy označit za vysloveně antisemitské. S vědomím, že
obě válčící strany – Židé i Arabové – jsou semitské národy.
Zajímavý návod, jak se k této válce postavit, sestavil pro Rusy
veterán několika válek a bývalý velitel opolčeneckých milicí na
Donbasu plukovník Boris Rožin, známý pod volacím znakem
Colonel Cassad.

V článku „Jste pro Hamás nebo pro Izrael?“, který Rožin sepsal
pro web proruského komentátora ukrajinského původu Jurije
Podoljaky, označil tuto otázku za hloupou. Přidal deset tezí, které
popisují pozice obou válčících stran ve vztahu k Rusku. Na závěr
přidal radu, která by mohla být velmi inspirativní nejen pro Rusy,
ale i pro nás. Předkládám Vám proto k zamyšlení překlad
„desatera“ Colonela Cassada k palestinsko – izraelské válce:

„1. Izrael pravidelně útočí na íránské a syrské spojence Ruska.
Izrael také pomáhá ukrajinským nacistům různými způsoby –
dodávkami různého vybavení, léčením ukrajinských nacistů v
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Izraeli, politickou normalizací nacistického režimu na Ukrajině.

2. Izrael pravidelně páchá agresi proti Sýrii, včetně zabíjení
syrských žen a dětí na syrském území. Krátce před začátkem
války v Sýrii Izrael znovu zaútočil na suverénní syrský stát a využil
jeho (jak se mu zdálo) beztrestnosti.

3. Izrael okupuje palestinská území, což většina zemí světa
nepodporuje. Podle rezoluce rady bezpečnosti OSN, kterým byl
uznán vznik státu, mají právo na vlastní stát Izraelci i Palestinci.

Izrael také okupuje část syrského území s podporou Spojených
států.

4. Hamás se také aktivně účastnil útoku na Sýrii a pokusů o
svržení Bašára Asada. V prvních letech po roce 2010 byly Hamás
a Izrael v Sýrii skutečně na stejné straně. To neznamená, že
někteří Palestinci nebojovali na Asadově straně, ale Hamás jako
politická skupina byl proti Asadovi, a tedy proti syrsko-rusko-
íránské koalici (prozatím).

5. Významná část „zelených“ militantů v Sýrii pocházela z
Hamásu, kde podnikali teroristické útoky. Významná část taktiky
Hamásu je založena na teroristických metodách válčení, které
skupina považuje za asymetrické akce proti vojensky
nadřazenému nepříteli. Základem však je, že se jedná právě o
teroristickou metodologii.

6. Díky úsilí Kásima Solejmáního (bývalý velitel íránských
Revolučních gard, kterého teroristickým způsobem zavraždili
Američané) Hamás v roce 2018 změnil strany a nyní je úzce
spojen s naším spojencem Íránem, spolu s Hizballáhem, Ansar
Alláhem, Hashd-Shaabi a dalšími organizacemi sdruženými do
Osy odporu. Izrael svého času promeškal okamžik aktivního
pronikání Íránu do Gazy, což mělo následky v roce 2021 v
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květnové válce a pokračuje i nyní. Hamás je částečně nástrojem
Íránu, i když nejen Íránu. Stejně tak je jedním z hlavních sponzorů
Hamásu Katar.

7. Obě strany páchaly, páchají a budou páchat válečné zločiny
velkého rozsahu, včetně vražd žen a dětí. Přijměte to, jako fakt
tohoto konfliktu, který se nezmění. Ani teď, ani v budoucnu.
Pokud špatně znáte místní konflikt, nepochopíte, že obě strany
jsou vzhledem k dostupným příležitostem velmi rychle připraveny
přejít k přímým masakrům.

8. Podporovat vraždy žen a dětí a další činy vzájemné brutality je,
upřímně řečeno, psychologická patologie – to platí jak pro Židy,
tak pro Palestince. My, podle příkazu generála Konašenkova,
preferujeme vysoce přesné údery proti koncentraci nacionalistů a
na rozdíl od nich neupadáme do systémových zvěrstev a
válečných zločinů. I když k tomu máme všechny možnosti.
Brutalita ovlivňuje dosahování dlouhodobých cílů, včetně těch
poválečných.

9. Hamás není v Rusku zakázanou organizací jako Hizballáh,
navzdory pokusům Izraele dosáhnout v Rusku zařazení Hamásu
na seznam zakázaných organizací. Neexistují žádné legitimní
důvody pro zákaz podpory Hamásu v Rusku, ale samozřejmě vás
nebudou plácat po ramenou za pořádání shromáždění pro Hamás.

10. Kdo si přeje, může se převázat zelenou stuhou a jít na
izraelskou ambasádu. Já nebudu pobíhat a křičet „Alláhu Akbar“ a
„Dnes jsme všichni Palestinci“. Stejně jako lomit rukami nad
„ubohým a nešťastným Izraelem“ zavádějícím politiku apartheidu
na okupovaných územích. Pro mě je to jen další válka, kterých
bude v blízké budoucnosti mnoho. Ale hlavní válkou je pro nás
válka proti USA a NATO na Ukrajině, takže odpověď na otázku –
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komu fandit – je jednoduchá – NAŠIM. A nejen fandit, ale také
aktivně pomáhat. A válka v Palestině se svými nekonečnými koly
bude trvat ještě dlouho.“ To napsal Boris Rožin.

Za sebe dodávám, že pokud bychom někomu měli fandit, jsou to v
této válce civilisté. Ženy, děti, staří lidé i neozbrojení muži na obou
stranách. Více než na plně vyzbrojené a vybavené válečníky
znepřátelených národů dopadají rakety, bomby i projektily z
lehkých i těžkých zbraní právě na civilisty, kteří nemají, jak se proti
tomu bránit. Modleme se za neozbrojené na obou stranách, kteří
touto válkou trpní nejvíce. Ateisté jim mohou aspoň držet palce.

Na bojovníky obou stran se zkusme po vzoru Rožina podívat
optikou českého národního zájmu. Položme si otázku, zda by nám
něco dobrého přinesl úplný zánik státu Izrael nebo kompletní
vyvraždění všech Palestinců. Žádné dobro pro Čechy, Moravany a
Slezany nenacházím ani v jedné z krajních alternativ. Nesvatá
válka ve svaté zemi není naší válkou. Stejně jako válka na
Donbasu, i když se nám vrchnost snaží vnutit opak. Naším zájem
je mír mezi Ukrajinci i Rusy, stejně jako mír mezi Židy a Araby.
Našim státním zájmem by měla být možnost obchodovat s
Ruskem i Ukrajinou stejně jako s Židy i Araby. Mít možnost v
pokoji navštívit území obývaná dnes znepřátelenými stranami,
abychom poznali něco z krás, které nabízí.

Pokud už máte v sobě potřebu aktivismu a puzení „něco dělat“,
zkuste místo chrlení nenávisti na jednu ze znepřátelených stran
přemýšlet, jak to udělat, abychom znovu mohli prodávat české
výrobky Izraelcům i Arabům. A hlavně, jak to zařídit, abychom
měli CO oběma národům nabídnout. Kdysi v počátcích izraelské
státnosti československé zbraně pomohly Židům udržet jejich
nový stát v arabském válečném náporu. Budování prvních kibuců
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se po 2. světové válce účastnilo i nemálo levicově orientovaných
Židů, kteří do svaté země přišli z Československa. A při budování
polí a závlah používali i techniku dodanou právě od nás.

Když Izrael změnil spojence a přidal se k USA, prodávaly
československé podniky do mnoha arabských zemí nejen zbraně,
ale i traktory, čerpadla na zavlažování, nebo celé elektrárny a
továrny na klíč. Poté, kdy změnil spojenecké strany náš stát,
československé i české vlády přinutily české podniky vzdát se
prodejů zbraní a posléze i civilních výrobků do řady nejen
arabských zemí. Na českými firmami vyklizené trhy nastoupily
západní firmy. Většina českých dříve úspěšných exportních firem
kvůli tomu zanikla. Jde o cenu, kterou platíme za to, že patříme
Západu, a že se vždy bezvýhradně stavíme na stranu USA a v
arabsko – izraelských sporech na stranu Izraele. Je čas se
postavit na svou VLASTNÍ stranu.

Zpracoval: Martin Kunštek
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